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Σύμφωνα μέ τέν Απόφαση πού πάρθηκε στί **5 Μαρτίου στέν συνάντηση του 
κλιμακίου ΟΕΣ/ΠΝΕ Λ'*Αθένας ,άπIσκάφθηκα τά γραφεία της ΠΝΕ καί ζήτησα 
πληροφορίες γιά τέν κατάσταση πού βρίσκονται οΐ Τ.Ο τής πειροχης τους.

Συνοπτικά Αναφέρω όσα μου μεταδόθηκαν: 
χ) Τ*0χ7 λατε|ας— Αμ^ρικης^ ν;αλυφθηκε τό πλάνο μαζίκοποίησης κατά 20%.
" Αρχισε τό άνοιγμα γιά τοπικά προβλήματα.Συνδρομητές δυο (δρχ.ΙΟΟΟ) 

Κρίνεται άρκετά καλέ ή κατάσταση.
2) Τ.Ο. ^Α(ΐπελοκέπων_:'Η τΑΑποταία συνάντηση μέ ΠΝΕ Αναβλήθηκε λόγω ποδοσ

φαίρου .'(ΠαρακαλεΓταί νά γίνει μιά Αυστηρέ άπιτίμηση, με'μιά γενίκώτερη 
έγκΰκλιο γιατί τό φαινόμενο έχει γίν?« πολύ συχνό).*Κ Τ.Ο. δΦυλεύει 
-έχει 55 μέλη-ίδιαίτερη δραστηριοποίηση τό μαθητικό καί ή νεολαία. 
Συνδρομητές τρεΤς.

5) Τ.Ο_Άγ. ΐΑ^τέ’χτ]_χ Δέν έχει άκόμα γίνει δυνέλευση.Παράκληση νά πάει 
κλιμάκιο ^ΕΣ τέν ψ-*> στέν συνέλευ τη πο_* έχει όρισθεΐ.’0 δπεύ/υνος
τοπικών προβλημάτων καλός.

4) Τ.Ο Άγ.Παύλου : Τά προβλήματα πού έμαθανίστηκαν μέ τήν τελευταία 
κρ?ση-ξεπεράστηκαν.-είχαν διαγραφές-. Βρίσκεται σέ άνοδο.Δευτέρα 'πρώτη 
συνάντηση.

5) Τ·0__^Αχ._ Γεώ£γτ}_Νεόυ_Κόσ[του_: 16 μέλη στήν Γ.Σ. ’Υπάρχουν προβλήματα, 
Ιδιαίτερα έθεσαν θέμα γιά δύο δ ιαγραφένετες. 'Τ'ρ >

6) Τ.Ο. Βφκτώριας : ‘Υπάρχουν προβλήματα μέ μερικούς (Γκίκας)
7) Τ.Ο_Γουδί : Πολλοί νέον-δέν Ανοίγουν σχεδόν ποτέ τέν Τ.Ο καί δέν
τούς βρίσκει ή ΠΝΕ.
8) Τ.0_Γκύζτ]_Ι_ : νΕγινε συνέλευση γιά μαζΐκοποίηση-27 μέλη παρόντα-

Σ Ε θά συμπληρωθεί".Οίκον. Απολογ ισμό έδωσαν.Καύουν όμάδες δουλειάς γιά 
τέν έπαναδραστηρι^ποίηση των έ^ετρραμμένων.

9) Τ.Ο Γκύζη 2_ : Μικρέ όμάδα-ϊσως πρέπει νά γίνει συγχώνευση μέ/ τ. Παρόν Γ_ 
τες 17.’Εμφανίζονται 54 άνεργα,άλλά έχουν έντονο προβληματισμό γιά
μβί/ζίκοποίηση.ΠρότΛίί^ μέλους νά μήν μετέχουν οί καινούριοι.Βρίσκουν 
ώηλό τό πλάνο μαζίκοποίησης.*Η σύνθεση ΣΕ καλέ^90% νεολαίοι,στήν Τ.θ3 
"Εκαναν' ένα καλό έσωτερικό δελτίο πού άναλυουν τέν δραστηριότητα στίς 
δμάδες δουλειάς.

ΙΟ) Τ.Ο._^Εξ£&ρχείων_ :’Αντιφατικές οΐ πληροφορίες γιά τό πρόσωπο του 
γραμματέα της Τ.Ο Οίκονομόπουλου. Έ ν ω  δραστηριοποιείται γιά τέν ποίλη-
ση της "’ΕΞΟΡΜΗΣΗΣ? ,γιά μερικούς,#ιά άλλους δίνει Απλώς σέ μέλη- 
κατοί^ους τής περιοχής πακέτα των 50-50-τ00 φ^ον καί τούς Αναγκάζει



να 'ι& κ, πληρώνουν,πράγμα ποΰ έμεσδίζει τ*ν διάδοση τής έφημαρίδας βοηθώντας 
την μόνο οικονομικά .(τ<5 σχετικά σχόλιο της "Ε" ίσως Απ’Αυτήν τήν άποψη νά 
μήν Ανταποκρίνεται στά μάγματα)Κατά τόν σ. Μπικο ίάριστη ή Εντύπωση άπ<&> 
τόν γραμματέα.Κατά τόν σ. Ζωγράφο: νομίζει πώς '»ό λίγο θά δημίουργηθούν προ
βλήματα στήν Τ.Ο Έξαρχείων α) γιατί καλει συνέλευση κάθε βδομάδα 3 φορές., 
πραγρ<μ& πού θά κουράσει τά μέλη^γιαυτό καί δέν έ^ονταί^ καί πέρνεί Αποφάσεις 
μέ 4-5 μέλη.β)κατηγο )ΓΪ συντρόφους.
*Η όριοθέτηση της Τ.Ο Αναγκαστικά θά σημαίρψι πώς πολλοί παληοί δέν θά μεί- 
ν^χ» έκεΐ. (^ερικοί σύντροφοι ,μέλη των Κεντρικών Γραφείων του Κινήματος ,έχου

1‘ί )

δηλώσει 8τι Ανήκουν στήν Τ.Ο ’Εξαρχείων ,χωρίς νά είναι κρίκοι ΊΓεριοχής)
Ή  παληά Σ.Ε. δέν δούλεψε - Ι δ ι α ί τ ε ρ α  ό παληός Υπεύθυνος όργανωτικού δέν κι
νούσε τίς ν^ε<§£ αΐτήσεςι έγγραφων.
II) Τ.Ο Κουκακίου : ’Αποδυναμώθηκε μέ τίς διαγραφές,Αλλά καλά προχωράει τώ

ρα. *8 σύνθσση της ΣΕ καλή.
Ι2)Τ.Ο Κυψέλης I καί Τ.Ο Κυψέλης 2 : Δέ^ έχουν Ακόμα κάνει καμμιά συνέλευση. 

‘Η έπιγραφή πού είχαν βάλει μέ πρόταζη τής Λαϊκής Κυρίαρχίας-καί έπειτα 
’Εθνική * Ανεξαρτησία-καί Κοινωνική Απελευθέρωση-κατέβηκε :αί δέχτηκαν 
πώς ήταν Από λάθος πού έγινε.

Ι3)Τ.Ο Κολωνου~-’Ακαδ. Πλάτωνα : Οί περισσότεροι έργάτες."Εχουν έκλογές 
_ΣΕ-στ?ς~77?ΤΕΤνάΤ-ήγγεργάμένοι 27 ,^ί 20 Ανεργα μέλη-καί υπάρχει πλάνο

* Α>

γιά 20·τΓίνανε 2 συνελεύσεις γιά μαζικοποίηση,χωρίστηκαν β&ε τομεΓς.
Είχαν 5 διαγραφές καί έγινε κάποιος σάλος.Λ ΠΝΕ έχει πλάνο γιά δύο 
0.π. (Βοτανικό -Σεπόλΐα)Γιά τόν πρώτο είναι δύσκολα,όχι γιά τόν δεύτερο. 

"Εχουν δράστηή  ο"οιηθεΐ στό οΙκονομικό.'Υπάρχει κάποια πρόταση νά μαζεύουν 
40.000 δρχ.
Τ4| 0_Νεάπολΐ]£_: Σύνθεση Καινούριας Σ.Ε Ανεκτή.Συζήτηση μαζικοποίησης δέν 
τεΚ?ΐωσε."Εκτακτη συνέλευση προτάθηκε^χωρίς τίς ΠΛΤΕ^γΐά νά συζητηθεί τό 
ήρώτημα τού Θ. ’Αθανασόπουλου (" άν μπορεί νά προωθήσει £να Αριθμό Αντι
τύπου τής Αντι-είσήγησής του στίς Τ.Ο).

Ι5)Τ.Ο_Ν._Εόσ^ου_: Είναι Ο.Π Αλλά θά γίνει Τ.Ο-ύπάρχει Αριθμός αιτήσεων.
*0 Κάμαρης έπηρρέασε τήν νεολαία.31 μέλη όλομέλεια,καλή σύνθεση ΣΕ,Αλλά 
καινούριοι χωρίς σωνειδητοποίηση των προβλημάτων τού χώρου.

Ι6)Τ.0 ,'-)μονοίας_: ’Ανύπαρκτη σάν Τ.Ο-δέν συνεδριάζουν, ούτε έχουν συνείδηση 
ΠΑδΘΚική.

17) Τ.Ο Κ. Πατησίων : Τώρα έχουν 40 ένεργά.'Υπάρχει θέμα μεταφοράς μελών 
ΣΕ έξ αίτίας όρίων κατοικίας,Αλλά δέν θά βλάψει παρά σέ προσωπικό έπίπεδο 
'Υπάρχει Αντίθεση μεταξύ μερικών πού υποστηρίζουν θέσεις ΚΚΕ (.Μάραγκου- 
δάκης) καί άλλων πού Υποστηρίζουν θέσεις ΚΚέσ,

Ι8)Τ.Ο_ΓΙο:χκρατίου_Ι Ιίαλαίότερα προβλήματα, Από τά όποια ξεπέρασε μερικά.
Δέν έχει πλήρη ΣΕ ,θά γίνουν έκλογές.Στάση ’Ηλία Γεωργακόπουλου όχι 
σωστή.Προγραμματίζουν 3 έκδηλώσεις πορόςτά έξω.



ι

Ι9)Τ.0_Παχκ£ατίου_2_: ^3 έλομέλειακκλογές Σ Ε ¡49 παρέντες)"Εχουν καλύψει τέ
1/2 πλάνο μαζίλοτέιησης.Διαφωνίες για τέν άριθμέ μελών(Ενεργά ή έχΐ)
*Η κατάσταση μάλλον καλή·

20) Τ.Ο Κάτ^_Πετ£αλώνων : Βρίσκεται σέ περίοδο άναπτυξης -έχει προοπτικές.
&ς τώρα μένον 5 άτομα Εμφανίζονταν,άλλα νοίκιασαν καινούρια γραφεία."Εχουν 
έναν δίαγραφέντα (ΠΑΣΓΙ)

21) Ο.Π Πλάκας . Γράφτηκαν 23-24 μέλΙ^,Βτήν πρώτη συνεδρίαση (23/3) πρέπει
νά είναι % ΟΕΣ πα^ένπςς.'Υπάρχουν περιθο'ρία.Τά γραφεία σέ *Τολύ καλέ μέρο- 
πρέπει νά κρατηθουνμάν καί ό έιδοκτήτης ζητάει τέ άκίνητο.

23) Ο.Π Κολιάτσου : ”Εχ£ε 60 μέλη Εγγερραμένα-βοηθή&ηκε άπέ τήν γειτονιά μέ 
τήν Φοιτητική Έστία.’Έγινα-^ άνοιχτές συζητήσεις-άνοιγμα στήν γειτονιά. 

Διαμαρτυρία γιατί στίς συναντήσεις ΙίΝΕ-ΣΕ ή ύπευθύνψν ΓΙΝΕ -ύπευθύνψν Τ.Ο 
δέν κρατιώνται ποακτικά ή δέν γίνεται Ενημέρωση.Δέθηκαν Εξηγήσεις καί 
τέ θέμα διευθετήθηκε; τώρα κρατουν πρακτικά.Ύπαρχει μιά άποψη νά κάνει 
6 καθένας είσηγήσεις ,σέ θέματα πού κρίνει κατάλληλα: έτσι ό ύπεύθυνος 
διαφώτισης άνέπτυζε τέ θέμσέ'καπιταλισμές-άνεργία" καί ό Π. Μηλίαράκης 
"Εξωτερικήςπολιτική" ,πράγμα^πού τούς ύποδείχτηκεπ,δτι ^έν πρέπει νά γ'ινε- 
ταΐ σέ περίοδέ μάλιστα πρί^ν άπέ τίς συνδιασκέψεις ,πού ύπάρχουν πολλά 

θέματα γιά προώθηση καί άναπτυξη.

’Εκτές άπέ τά πιέ πάνω,πήρα συμπληρωμένο τέν πίνακα μέ τίς ήμερομηνίες 
συνελε̂ 'ΤΓ.ο.ιν των Τ.Ο τής ΠΝΕ Α **Αθήνας,καί καθορίσαμε πλάνο Επίσκεψης 
’Αρχίζοντας άπέ τίς_7_ Μα£τίου£άν προλάβουμε νά συνεννοηθούμε Εμείς τού 
κλίρκίου ΟΕΣ)π^ έχουμε τήν δυνατότητα νά Επίσκεφθουμε τίς Τ.Ο ί 

Ι)Κυψέλης 2 2)Κάτω Πατησίων 3)’Αγ. Παύλου 
_8_ΜΛφέ_ιου : Πλ. ’Αμερικής 2)'Αγ. Γεωργίου Μ. Κέσμου 3)Παγκράτι 2 ,

4)Πλάκας 5)Κάτω Πετραλώνων
·£) ’Αμπελοκήπων 2) Άγ. ’Αρτεμίου 3)Κυψέλ- I 4)Παγκράτι I 

5 )Κολιάτσου
ϊ9_Μ22ΐί2ϋ_: Έξαρχείων 2) Κουκάκι 3) Ν. Κέσμο^"

Προτάθηκε : νά κάνουν οί ^ΜΕ τήν είσήγηση γιά μαζίκοποίση-τοπικά προβλή
ματα ,νά συμπληρώσει τέ κλιμάκιο του ΟΕΣ τήν είσήγηση καί προχωρήσουμε 
στήν συζτ^τηση.^Η είόήγηση -κατά τήν γνώμη τής ΙΙΝΕ -θά γίνει άπέ μέρους 
τους μέ ρί||Αχ) των Εγκυκλίων ΟΕΣ ...ατά τήν δική μου γνώμη ,έ^ιδή αύτή 
θά πέρνε.ι χρένο νά γίνεται μιά περίληψη άπέ τέν είσηγητύ καί νά μένουν 
τα'κείμενα στήν διάθεση των μελών νά τά διαβάσουν σάήν Τ.Ο 
Παρακαλσΰν νά είδοποιουνταί σέ ποιά Τ.Ο θα πάμε έγκαιρα,καί ποιοί.
Αύτέ ούσιαστικά δέν έχει σημασία,άφού σύμφωνα μέ τίς διαβεβαιώσεις τους 
σέ κάθε συνέλευση θά είναι μέλη τής ΓΙΝΕ. -



Ζτ]τ̂ θτ]Ηε : Νά ληφθεΐ όπ’δψη δτι Κχουν μεγάλη σημασία οί ήμερομηνίες των
νομαρχιακων-πρόπει νά δοθούν έγααάρως σττ̂ ν β'άση γιατί ή μά ένημ^ 
ρωση τους π άνω σ’&υτό θά δημιουργήσει αντιδράσεις.

Ίδιαίτεοα ¿νδιαφόρει ή διαδικασία συμμέτοχης.
’Αλλά κ α ί  οί^έίσηγάσεις^πάνω στά θάματα {Ποιά-τ-άτε^νά δοθούν 

τ<5 ταχύτερο για νά υπάρχει χρόνος συζήτησης-προβλάπεται 
δτι θά άρχίσει κριτικά γιά τάν Αργοπορία του ΒΕΣ καί ίσιος


